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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:650 Fyrverkeriers påverkan på djurvälfärden

Fyrverkerier är ett populärt inslag vid firandet av högtider såsom nyår, påsk och 
valborg. För många djur, både tamdjur och vilda djur, är dock det höga ljudet 
och ljuseffekterna från fyrverkerierna en källa till stor stress. Många djurägare 
vittnar om panikreaktioner hos sina djur, vilket i värsta fall kan leda till 
allvarliga skador, långvariga beteendeförändringar eller att djuren avlider. Även 
vilda djur påverkas negativt av fyrverkerier, eftersom de stör deras naturliga 
beteende. 

Trots att detta är ett välkänt problem saknas det en nationell strategi för att 
hantera fyrverkeriernas negativa påverkan på djurvälfärden. Även om vissa 
kommuner har infört begränsningar och uppmuntrar användandet av tysta 
fyrverkerier är reglerna i många fall otydliga eller otillräckliga. Djurägare och 
djurhållare står ofta utan stöd för att hantera konsekvenserna, och 
informationskampanjer som syftar till att öka allmänhetens medvetenhet om 
problemen är begränsade. 

Därför vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Vilka åtgärder tänker ministern och regeringen vidta för att balansera 
användandet av fyrverkerier med behovet av att skydda djurvälfärden?

………………………………………

Sofia Skönnbrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-02
Besvaras senast
2025-01-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


